



Details of Offer

Brand/Shop	Shop Address	Tel
NAIL NAIL	Shop B102, B1/F, Mira Place 1, 132 Nathan Road, Tsim Sha Tsui, KLN 九龍尖沙咀彌敦道 132 號美麗華廣場一期低層地下 B102 號舖	2377 2884
	Unit L2-55, Festival Walk, 80 Tat Chee Ave., Kowloon Tong, KLN 九龍九龍塘達之路 80 號又一城 L2-55 號舖	2314 0220
	Shop Unit 11, Citylink, Shatin Station Circuit, Shatin, N.T. 新界沙田火車站連城廣場 11 號舖	2688 0288
in NAIL NAIL	Shop A, G/F & 1/F, 9 Kingston Street , Fashion Walk, Causeway Bay (inside PRIVATE i CONCEPT Store) 銅鑼灣 Fashion Walk 京士頓街 9 號地下及一樓 A 號舖 (於PRIVATE i CONCEPT Store)	2577 2880
my NAIL NAIL	G/F, 11 Stanley St., Central, HK 香港中環士丹利街 11 號地下	2530 1182
	Shop 207, 2/F., Central building, 1-3 Pedder Street, Central, Hong Kong 香港中環畢打街 1-3 號中建大廈 207 號舖	2521 4088

- ✧ HK\$350 on First Trial of Soft Gel Nail with 2 colors (Original price: HK\$520)
HK\$350 享首次可卸式啫喱指甲(兩色) (原價: HK\$520)
P.Code: NH1157-03

Start Date

December 1st, 2020

End Date

December 31st, 2021

How to Redeem

Advance booking is required

Usage of the offer must be indicated when making a reservation

Please present Goji Membership Card upon payment

Website

www.nailnail.com.hk

Terms & Conditions

- Advance booking is required
- Offers are applicable on regular-priced services in designated shops only.
- Soft gel nail service is not include cuticle removal
- First trial offers are valid for new customer for once only.
- Offers are applicable from Sunday to Thursday only (not applicable on public holidays, holiday eves, 10 to 25 Jan and 15 to 31 Dec 2020)
- Offers are not transferable, and cannot be redeemed or exchanged for cash and also cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- Prices are The prevailing prices at the time when purchase of services or merchandises concluded and prior to any payment made and are subject to change without notice.
- In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision.
- The presentation of your membership card prior to the purchase/or please state condition as required by the Company is a must for you to entitle to this promotion/benefit.

條款及細則：

- 敬請預約。
- 優惠只適用於指定正價服務及指定店舖。
- 可卸式啫哩指甲不包括修剪外皮。
- 首次優惠只限新客戶享用乙次。
- 優惠只適用於星期日至四 (不適用於公眾假期及其前夕、2020年1月10日至25日及12月15至31日)。
- 優惠不得轉讓，不可兌換現金或與其他推廣優惠同時使用。
- 價格是在購買服務或商品時付款之前的現行價格，如有更改，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，PS GROUP 保留此優惠之最終決定權。
- 在購買前/或按商戶要求說明其他條件必須出示閣下之會員卡，閣下才可獲得此優惠之權利。